

Jack Corley
December 19, 2018



December 19, 2018



Family Festival

Sofia, Bulgaria, November 24, 2018

On the occasion of Universal Children's Day (November 20) and the Day of the Christian Family (November 21), FFWPU of Bulgaria held a Family Festival in the Peace Embassy of Sofia on November 24. Altogether 15 people participated, including our members. Read more ...

Фестивал семей в Болгарии

24 ноября, 2018 г., София, Болгария

[По случаю Всемирного дня детей \(20 ноября\) и Дня христианской семьи \(21 ноября\), Федерация семей Болгарии организовала 24](#)

[ноября в Посольстве мира в Софии семейный праздник. В нем приняли участие 15 человек. Read more ...](#)



Five Love Languages Discussed

Romania, November 30, 2018

On November 30, we concluded our week of JeonDo with an open HDH event in our CARP Center. Thirteen guests came to an open discussion about true love and the Five Love Languages that are described in a famous book by Rev. Gary Chapman. [Read more ...](#)

Открытое Хундокхве - Пять языков любви

Румыния, Бухарест, 30 ноября, 2018

[На прошлой неделе мы завершили нашу неделю JeonDo с событием «Открытое Хундокхве» в нашем КАРП-центре. Мы пригласили наших гостей на открытую дискуссию... Read more ...](#)



Romanian Workshop Blends DP with Service

December 8, 2018

On December 8, we organized a successful one-day Divine Principle workshop and social project together with CARP members and GMP international members. [Read more ...](#)

Однодневный семинар по Божественному Принципу и социальный проект

Румыния, Бухарест, 8 декабря 2018 г.

[Завершая прошлую неделю, члены CARP Румынии и члены международной команды GMP организовали 8 декабря успешный однодневный семинар по Божественному принципу и социальный проект «Помогая старшим». \[Read more ...\]\(#\)](#)



Seminar on Value of the Blessing Held in Lithuania

December 9, 2018

In Vilnius, Lithuania, a seminar on the “Significance and Value of the Blessing” was conducted by Galina Chernomorets, the director of the Blessed Family Department for the Eastern Europe region. [Read more ...](#)

Семинар о значении Благословения в Вильнюсе

9 декабря 2018 г., Вильнюс, Литва

[В воскресенье 9 декабря Директор Департамента Благословлённых семей в Восточной Европе Галина Черноморец провела в Вильнюсе семинар о значении и ценности Благословения, в котором приняли участие многие семьи и молодые члены. \[Read more ...\]\(#\)](#)
